
Stephen Hui Geological Museum 許士芬地質博物館 

   
   

Application Form for Guided Tour 導賞團申請表 
Tel: (852) 2241 5472 Fax: (852) 2517 6912 Email: shmuseum@hku.hk 
Address: G/F & 1/F, James Hsioung Lee Science Building, The University of Hong Kong, Pokfulam Road, Hong Kong 
地址: 香港薄扶林道香港大學厲樹雄科學館地下及一樓 
Webpage: http://www.hku.hk/shmuseum   Facebook: http://www.facebook.com/Stephen.Hui.Geological.Museum 

 
Name of School/Organisation 學校/團體名稱 

(Chinese 中文)  

(English 英文)  

Address 地址  

Contact Person 
聯絡人  Tel 電話  

Email 電郵  Fax 傳真  

 
Proposed Date of Guided Tour 擬定導賞團日期  (dd/mm/yy) 

Proposed Time 擬定時間 (between 10am-6pm) 

Number of Visitors 參觀人數  (10-30 persons) 

Language 語言 □ Cantonese 廣東話 □ English 英文 □ Mandarin 普通話 

Profile of Visitors 參觀者類別 

□ Students 學生 (Grade 年級: ____________) □ Elderly 長者 

□ Adults 成人 □ People with disabilities 殘疾人士 

□ Other, please specify 其他，請註明: __________________________________ 

Interested Areas 感興趣項目 (You can choose more than one 可選多於一項) 

□ General Overview 一般簡介 □ Fossils 化石 

□ Minerals 礦物 □ Plate Tectonics 板塊構造論 

□ Rocks 岩石 □ Hong Kong Geology 香港地質 

□ Other, please specify 其他，請註明: __________________________________ 

 
Authorised Signature 申請人簽署 School/Organisation Chop 學校/團體印鑑 Date 日期 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
Notes on Application: 
1. Please fax (2517 6912) or email (shmuseum@hku.hk) the completed application form to the museum at least TWO weeks in advance before the 

proposed date of tour. 
2. Application is based on first-come first-served basis. Your request is considered successful upon receiving email confirmation from our staff. 
3. Tour shall be cancelled on the day when Typhoon Signal No. 3 or above / Red Rainstorm Warning Signal is hoisted. If the signal is cancelled 3 

hours or more before the tour commences, the tour will be proceeded as scheduled. 
4. Should there be any changes in tour details, please inform our staff at least one week in advance before the tour for necessary arrangement. 
5. The museum reserves the right to make the final decision on tour application. 
申請須知: 

1. 請於擬定參觀日前最少兩星期傳真(2517 6912)或電郵(shmuseum@hku.hk)已填妥之申請表格予本館。 

2. 申請先到先得。凡成功申請者，本館職員將以電郵確認。 

3. 在三號或以上颶風信號／紅色暴雨警告信號懸掛後，當日導賞團將會取消。如有關警告信號於導賞團開始三小時或以前除下，該導賞團將如期舉行。 

4. 如導賞團資料有變，請於擬定參觀日前最少一星期通知本館職員，以便安排。 

5. 就導賞團申請，本館保留最終決定權。 
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